
Referat af afdelingsbestyrelsesmøde d. 4. marts 2021, 19-20.30, i beboerlokalet 

Pga. Covid-19 situationen og forsamlingsrestriktionen bliver der kun ved afbud fra Lise-Lone, René, 

Lisbeth, Knud eller Tove muligt at se også Kasper og A.G. Beklager. 

Tilstede: Lisbeth, Lise-Lone, Knud, René og Tove 

 Punkter Beslutning og hvem, der 
handler herpå 

1.  Godkendelse af referat fra sidste møde 29/10 20 Godkendt 

   

2.  Udskydelse af 50års jubilæet, evt. til 2022  

 Evt. søge om tilskud til jubilæet hos SM  

3.  Påskehappening?  

 Nej  

4.  Gennemgang af budget for 2022 og 
langtidsbudget 

 

 Læst igennem på forhånd hver især 
Hvad er nyt i budgettet, uklart? 
 
 
Maskinkonto? Beløbsstørrelse? 
Vi ønsker fortsat eje af vaskemaskiner og tumblere. 
156.000 låsesystem side 2 i budget 2022 
(Låsesystemet er afsluttet projekt) 
Langtidsbudget: legeplads i 2021… 
Flisebelægning ved legeplads til håndværkerbiler 

Til administrationen 
Fremadrettet vil vi gerne have 
markeret, hvad der er nyt i 
budgettet 

5.  Renovering af beboerhuset overvejelser for og 
imod 

 

 Der skal arbejdes videre med beboerhusets 
renovering, men til endelig afstemning på 
afdelingsmødet til august/september 

 

6.  Boldbane. Afvente svar fra Sallingfondene eller 
indarbejde i budget for 2022 

 

 Forslag om en foreløbig rep. af bander og bane. 
25.000-30.000 har vi på budgettet for 2018 eller 
19!  
Overveje, om hockebanen skal vendes i forb. med 
en evt. renovering af beboerhuset. Enten rykke 
hockeybanen ud til vejen eller ind mod læhegnet, 
men på den anden led. Vi er i tvivl om, hvorvidt 
kunstgræs er en god løsning, da banen så ikke kan 
bruges til hockeyspil.  

 

7.  Molokker  

 Vi accepterer molokløsningen jf. tilbud, medmindre 
der er bedre priser fra et andet firma 

Svar gives videre til P.M. (Tove) 

8.  Evt.   

 Terrasser og altaner  



 Vi foreslår, at det er muligt at etablere terrasser 
med træbelægning med tilskud som til fliser.  
Vi foreslår også, at det er muligt at etablere 
træbelægning på altaner. Holdbarhed 10 år 
(trykimprægneret). 
Skal med på afdelingsmødet, til endelig 
vedtagelse/afstemning.   

 

9.  Markvandringspunkter  

 Blæsere/ventilatorer på badeværelser 
Trailerpladser, campingvogne p-pladser ved 
storskraldspladsen 
Grøn affaldsplads 
Optimering af legeplads, foreløbig reparation af 
boldbane 
Evt. udvidelse af beboerlokale, tegning og pris. Vi 
kan ikke se nødvendigheden af midler til nye p-
pladser, da grunden omkring huset er en stor p-
plads 
Tage med på afdelingsmødet. 
Renovering af daginstitution… 
P-plads fliser ved sandkasse til håndværkerbiler, 
med lænke 

Tove afleverer punkterne til 
Peter B. Mortensen 

 

 


